
   

 

 
 
 
 
U2024/02344 
  
 

 
 

Utbildningsdepartementet 
Utbildningsministern 
 

Till riksdagen  

 

 

  
 

Svar på fråga 2024/25:218 av Linus Sköld (S) 
Direktupphandling på Universitetskanslersämbetet 

Linus Sköld har frågat mig vilka åtgärder jag avser att vidta med 

anledning av det som avslöjats av Dagens Nyheter om 

upphandling av konsulttjänster på Universitetskanslersämbetet.  

Utbildningsdepartementet har noterat artiklarna i Dagens 

Nyheter och vi kallade mot bakgrund av informationen som där 

framkommer upp generaldirektören för 

Universitetskanslersämbetet för ett samtal.  

Statliga myndigheter ska följa gällande regelverk. Om det har 

begåtts fel inom en myndighet finns det tillsynsmyndigheter som 

ska göra en prövning. Som Linus Sköld påpekar pågår nu en 

sådan prövning när det gäller upphandlingsregler av 

Konkurrensverket.  

Liksom för andra myndigheter är det upp till 

Universitetskanslersämbetet att självt besluta i frågor om intern 

styrning, organisation och resursfördelning. Med det sagt är det 
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förstås viktigt att ämbetet nu arbetar för att stärka förtroendet 

för myndigheten. 

Utbildningsdepartementet följer noggrant frågan.  

Stockholm den 23 oktober 2024 
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